
 

 

 

 

Fråga till Katrin Stjernfelt Jammeh om MKB 
Den 13 november fick MKB:s 27 000 hyresgäster och övriga kunder information om att 
bostadsbolaget kommer att genomföra en tioprocentig rabatt på nästa hyra. Hyresgästerna fick 
tillsammans 30 miljoner kronor att dela på under december månad. 

MKB:s kommunikationschef Margaretha Söderström motiverar beslutet i att de senaste åren har 
det inneburit exceptionellt höga kostnadshöjningar. MKB:s kunder har fått vara med och ta en del 
av kostnaderna. Men att bolaget nu ser att kostnaderna har blivit lägre än det man hade budgeterat 
för. Hyresgästerna hos MKB kommer inte heller att behöva betala någon hyreshöjning i januari och 
februari. MKB säger att hyran höjs därefter stegvis fram till juni.  

Kostnadsökningarna i samhället slår hårt mot hushållen i Malmö med en oreglerad elmarknad som 
innebär orimliga elpriser, ökade priser på mat och dagligvaror därför behövs det en politisk riktning för 
att sänka hushållens utgifter.   

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Kommer kommunstyrelsens ordförande att ta initiativ till att ge MKB direktiv om att skjuta 
hyreshöjningen hela 2025?  

 

 

Malmö 2024-12-12 

Anfal Mahdi (V) 
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